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Mondelinge vragen 

Aan: College van B&W  

Van: Marloes Visser (GroenLinks), Ruben van de Belt (ChristenUnie), Jan Nabers (CDA) 

D.d.: 08-02-2024, te stellen tijdens de besluitvorming van 13-02-2024 

Afgelopen week bereikte onze fracties het bericht dat momenteel verschillende huizen aan de 
Sportlaan en Wenckebachstraat te maken hebben met grote vochtproblemen doordat hun 
kruipruimtes vol staan met warmwater. Bewoners en ook onze fracties vermoeden dat het afkomstig 
is van een breuk in het warmtenet van deze wijk. Verschillende bewoners hebben daarom contact 
opgenomen met Eteck, de warmteleverancier. Deze heeft tot op heden nagelaten een schouw uit te 
voeren, noch aangegeven het probleem zo spoedig mogelijk op te gaan lossen. Bewoners worden 
van het kastje naar de muur gestuurd. Daarnaast zijn er meldingen gedaan bij andere instanties 
waaronder de GGD. Naast schade aan de huizen in de vorm van schimmel en condensvorming, 
hebben inwoners ook geconstateerd dat hun drinkwater in de drinkwaterleiding dusdanig warm is 
dat het risico bestaat dat legionella kan ontstaan in deze leidingen.  

Het ontbreken van bereidheid van de warmteleverancier Eteck om met het geconstateerde aan de 
slag te gaan, in combinatie met een mogelijk gevaar voor de gezondheid, maakt dat de fracties van 
GroenLinks, ChristenUnie en CDA zich afvragen hoe de gemeente de getroffen inwoners hierin kan 
ondersteunen.  

Daarom zouden wij de volgende vragen graag voorleggen aan het college: 

1 Is de gemeente bekend met de problemen van leidingbreuk/lekkage aan het 
stadsverwarmingsnet in Breecamp? Hoe taxeert het college de situatie?  

2 Ziet het college net als GroenLinks en de ChristenUnie dat Eteck hierin de sleutelrol heeft 
om te achterhalen wat het probleem is? Op welke wijze kan en wil de gemeente de 
warmteleverancier bewegen om zo snel als mogelijk het probleem in kaart te brengen en op 
te lossen? Is het college bereid om Eteck ook bestuurlijk aan te spreken, ook al is de 
gemeente formeel geen partij in de overeenkomst tussen Eteck en haar klanten? 

3 Is het college voornemens actief te acteren om duidelijkheid te krijgen of er een gevaar 
voor de volksgezondheid is? Heeft het college al contact hierover met het bevoegd gezag, 
namelijk de GGD en de Omgevingsdienst?  

4  Indien deze situatie niet snel door Eteck opgelost wordt en de overlast met risico’s voor de 
volksgezondheid blijft bestaan, welke acties is het college bereid te nemen om haar inwoners 
in deze situatie bij te staan en te helpen tot een oplossing? 

Namens de indienende fracties, Marloes Visser  

 
 
 


